
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И 

СПОРТА  
 

 

П Р О Т О К О Л  № 16 

 

 
Днес, 11.11.2020 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта и  

спорта към СОС  чрез платформата CISCO Webex Meeting - връзка". 

Заседанието беше открито от Татяна Георгиева – председател в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 /единадесет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски За 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова За 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

      Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т.І от Дневния ред:  

И.Димитрова запозна комисията доклад вх. № СОА20-ВК66-8414/12.10.20 относно 

актуализиране на списък на спортни обекти, общинска собственост, предмет на 

управление и разпореждане за 2020 г., утвърден с Решение№203, по Протокол №14 от 

28.05.2020 г. Тя поясни, че този списък е отворен, тъй като процедурите се провеждат 

през цялата година. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател За 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски въздържал 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова въздържал 

11 Петко Димитров За 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се 2 

 
По т.ІI от Дневния ред:  

Писмо с вх.№СОА20-ВК08-12952/2/03.11.20 г. относно отговор на писмо вх.№СОА20-

ВК08-12952/09.10.20 г. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По т.ІII от Дневния ред: 

Писмо вх.№СОА20-ТД26-9517/06.10.20 г. относно Решение № 346/23.07.2020г, т.7.4. 

на СОС и Протокол № 48/23.09.2020 на Спортна София 2000 ЕАД 
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Ц.Божидарова от Спортна София 2000 ЕАД поясни, че това е оздравителния план на 

дружеството, който се изисква да се представи съгласно Решение на СОС. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията приема писмото за сведение. 

 

По 1 доп.т. от Дневния ред: 

Доклад вх.№СОА20-ВК66-8019/2/14.10.2020 г. относно провеждане на публично 

оповестен конкурс за отдаване под наем за срок от 10 години на спортен обект – 

частна общинска собственост, актувана с АКТ за частна общинска собственост № 3189 

от 28.06.2018 г., представляващ поземлен имот с идентификатор 68134.1971.3367, с 

площ от 54 890 кв. м., заедно с изградените в имота три броя сгради, представляващ 

реална част от УПИ  VIII – за спорт и озеленяване, кв. 149, м. в.з. „Драгалевци- 

Стадиона“. 

Т.Георгиева подчерта, че тези два доклада са подкрепени от комисията на 

предишното заседание, но тя е решила да бъдат гледани отново, тъй като имат нова 

експертна оценка. 

Я.Тодоранова заяви, че сравнителния подход, който е избран при експертната 

оценката е доста несериозно. Направих си проучване и от двете страни – от 

наемодатели и от наематели и установи, че футболен терен 20/40, който позволява м/у 

10 мача на ден, наемната му цена е 50 -70 лв., 40/60 наемната цена е 80-100 лв. и 60/90 

терените, наемната цена на час е 120-160 лв. Тази оценка която е представил 

оценителя е несериозна. 

Т. Георгиева поясни, че тук става въпрос за обезщетение за минал период, а не за 

бъдещ. Това не са футболни терени, които се отдават на свободно ползване. На тези 

терени тренират над 500 деца, които плащат месечна такса, а социално слабите не 

плащат такава. 

Калановски пожела да бъде предоставено на комисията, график каква част се 

използва от децата и каква част от тях се отдава на свободен наем. 

Т. Георгиева заяви, че това многократно е представяно от наемателите. 

Н.Стойнев отбеляза, че изградените постройки се водят преместваеми обекти и не са 

собственост на СО. Това нещо е съобразено при изготвяне на оценката. Тази цена при 

отдаването под наем е начална и ще бъде само за терена без преместваемите 

съоръжения. В конкурса ще има възможност да участват спортни клубове, които да 

представят своите оферти. 

П.Димитров изрази мнение, че разликата между сегашна оценка и предишната е по-

малко от 200 лв. и по тази причина няма да подкрепя доклада. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател против 

4 Диян Стаматов За 
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5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски против 

9 Николай Николов против 

10 Яна Тодоранова против 

11 Петко Димитров против 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 6 

                                Против 5 

                               Въздържали се - 

 

По 2 доп.т. от Дневния ред: 

Доклад вх.№СОА20-ВК66-5199/30.06.2020 г.относно заплащане на дължимо 

обезщетение за ползване на недвижим имот-частна общинска собственост, 

представляващ УПИ  VIII-за спорт и озеленяване, кв. 149, м. „в.з. Драгалевци-

стадиона“, одобрен с Решение № 91 по Протокол № 23/19.03.2001 г. на СОС/АОС № 

3189/28.06.2018 г./ от  „ДИТ ГРУП“ АД въз основа на договор за гражданско 

дружество от 11.06.2009 г., сключен между СДРУЖЕНИЕ „ОБЕДИНЕН СПОРТЕН 

КЛУБ ЛЕВСКИ - ДРАГАЛЕВЦИ“ /ОСК/ и „ДИТ ГРУП“ АД, на основание чл. 236, ал. 

2 от Закона за задълженията и договорите и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и писма с вх.№ СОА20-ВК66-

5199/1/17.07.20 г. и вх.№ СОА20-ВК66-5199/2/17.07.20 г. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Симеон Колев - зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател против 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова За 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов За 

8 Веселин Калановски против 

9 Николай Николов против 

10 Яна Тодоранова против 

11 Петко Димитров против 

  Общо гласували:  11 

  в т.ч.: 

                                  За 6 
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                                Против 5 

                               Въздържали се - 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

14.10 ч. 

 

Протоколът е изготвен на 13.11.20 г. 

 

 

 

 

Експерт:  П            Председател:                П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                     Зам. предс.:                 П 

      /Симеон Колев/ 

 

 

       Зам. предс.:                 П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


